



# Instruction Manual for Deni Electric Ice Cream Scoop Model #5111



## IMPORTANT SAFEGUARDS

- Read all of the instructions, then save for future reference.
- Do not let the cord touch any hot surfaces or hang over the edge of a counter or table.
- Close supervision must be provided when this appliance is used by or near children.
- Do not touch hot surfaces. Use handle.
- Do not operate with a damaged cord. Return the ice cream scoop to our repair center or have it repaired by a licensed electrician.
- The use of accessory attachments not recommended by Deni/Keystone Manufacturing, Inc. may cause injuries.
- Grasp the scoop by the handle and do not touch scoop surface while it is warm.
- Do not put scoop in mouth.
- Do not place or store where the scoop can fall or be pulled into water.
- To protect against electrical shock, do not immerse plug or cord in water or any other liquid.
- If scoop falls into water, unplug immediately. Do not reach in water.
- Always unplug before cleaning.
- Do not place near hot gas or electric burner.
- Do not clean with metal scrubbing pads. Pieces can break off the pad and short circuit electrical parts, creating a possibility of an electrical shock.
- It is recommended that you do not use an extension cord with this ice cream scoop. However, if one is used, it must have a rating equal to or exceeding the rating of this appliance.
- The ice cream scoop is for household use only.
- The ice cream scoop should not be used for other than intended use.
- For indoor use only.
- The Deni Ice Cream Scoop has a polarized plug (one blade is wider than the other). This plug will fit in a polarized outlet only one way, as a safety feature. Reverse the plug if the plug does not fit fully in the outlet. Contact a qualified electrician if it still does not fit. Do not attempt to defeat this safety feature.
- **CAUTION: When using the Deni Ice Cream Scoop, only grasp the handle. Do not touch the metal end because it becomes hot and could cause severe burns.**

## SAVE THESE INSTRUCTIONS

### HOW TO OPERATE

Your Deni Electric Ice Cream Scoop is very easy to operate. Simply plug the scoop in, let it heat up, and then begin scooping your favorite ice cream.

### MAINTENANCE

Your Deni Electric Ice Cream Scoop is virtually maintenance free and is designed for household use. To clean the scoop, disconnect the scoop from the power source. Allow it to cool. Wipe down with a damp cloth or sponge. Do not immerse any part of the handle in water. Do not immerse in water or liquid beyond the scoop of the appliance. If an unusual condition occurs, unplug the ice cream scoop, allow it to cool, and return to Keystone Manufacturing Company, 33 Norris Street, Buffalo, NY 14207. If you have any questions, please call our toll free customer service line at 1-800-DENI-VAC.

### ONE-YEAR LIMITED WARRANTY

Your Deni Electric Ice Cream Scoop is warranted for one year from date of purchase or receipt against all defects in material and workmanship. Should your appliance prove defective within one year from date of purchase or receipt, return the unit, freight prepaid, along with an explanation of the claim to: Keystone Manufacturing Company, Inc., 33 Norris Street, Buffalo, NY 14207. (Please package your appliance carefully in its original box and packing material to avoid damage in transit. Keystone is not responsible for any damage caused to the appliance in return shipment.) Under this warranty, Keystone Manufacturing undertakes to repair or replace any parts found to be defective.

This warranty is only valid if the appliance is used solely for household purposes in accordance with the instructions. This warranty is invalid if the unit is connected to an unsuitable electrical supply, or dismantled or interfered with in any way or damaged through misuse.

We ask that you kindly fill in the details on your warranty card and return it within one week from date of purchase or receipt.

This warranty gives you specific legal rights. You may also have other rights which vary from state to state.



# Mode d'emploi pour la cuillère à crème glacée électrique Deni

Modèle #5111



## MESURES DE PROTECTION IMPORTANTES

- Lire tout le mode d'emploi, puis le garder pour consultation future.
- Ne pas laisser le cordon d'alimentation en contact avec des surfaces chaudes ou pendre par-dessus un comptoir ou une table.
- Une surveillance attentive est nécessaire lorsque cet appareil est utilisé par des enfants ou à côté d'eux.
- Ne pas toucher les surfaces chaudes. Utiliser la poignée.
- Ne pas faire fonctionner avec un cordon endommagé. Renvoyer la cuillère à crème glacée à notre centre de réparation ou la faire réparer par un électricien agréé.
- L'utilisation d'accessoires non recommandés par Deni/Keystone Manufacturing, Inc. peut provoquer des blessures.
- Tenir la cuillère par la poignée et ne pas toucher la surface de la cuillère lorsqu'elle est chaude.
- Ne pas mettre la cuillère dans la bouche.
- Ne pas placer et ne pas ranger la cuillère à un endroit où elle peut tomber ou être tirée dans l'eau.
- À des fins de protection contre les chocs électriques, ne pas immerger la fiche ou le cordon dans l'eau ou tout autre liquide.
- Si la cuillère tombe dans l'eau, débrancher immédiatement. Ne pas la prendre dans l'eau.
- Toujours débrancher avant de la nettoyer.
- Ne pas la placer près d'un brûleur à gaz ou électrique chaud.
- Ne pas la nettoyer avec des tampons à laver métalliques. Des morceaux peuvent se détacher du tampon et court-circuiter des pièces électriques, ce qui créera un risque de choc électrique.
- Il est recommandé que vous n'utilisiez pas de rallonge électrique avec cette cuillère à crème glacée. Cependant, si vous en utilisez une, elle doit avoir un calibre égal ou supérieur à celui de cet appareil.
- La cuillère à crème glacée est destinée à être utilisée à la maison uniquement.
- La cuillère à crème glacée ne devrait pas être utilisée à d'autres fins que celle prévue.
- À des fins d'utilisation à l'intérieur uniquement.
- La cuillère à crème glacée Deni est dotée d'une fiche polarisée (une broche est plus large que l'autre). Cette fiche s'adaptera à une prise polarisée d'une seule manière, à titre de mesure de sécurité. Inverser la fiche si elle ne s'adapte pas complètement dans la prise. Contacter un électricien qualifié si elle ne s'adapte toujours pas. Ne pas essayer de contrer ce dispositif de sécurité.
- AVERTISSEMENT : Lors de l'utilisation de la cuillère à crème glacée Deni, tenir uniquement la poignée. Ne pas toucher l'extrémité métallique parce qu'elle devient chaude et pourrait provoquer des brûlures graves.

## GARDER CES CONSIGNES

### COMMENT FAIRE FONCTIONNER

Votre cuillère à crème glacée électrique Deni est très facile à utiliser. Brancher simplement la cuillère, la laisser chauffer, puis commencer à servir votre crème glacée favorite.

### ENTRETIEN

Votre cuillère à crème glacée électrique Deni n'a pratiquement pas besoin d'entretien et elle est conçue pour être utilisée à la maison uniquement. Pour nettoyer la cuillère, la débrancher de la source d'alimentation. La laisser refroidir. L'essuyer avec un chiffon ou une éponge humide. N'immerger aucune partie de la poignée dans l'eau. Ne pas immerger dans l'eau ou un liquide au-delà de la cuillère de cet appareil. Si un problème inhabituel survient, débrancher la cuillère à crème glacée, la laisser refroidir et la renvoyer à Keystone Manufacturing Company, 33, Norris Street, Buffalo, NY 14207. Si vous avez des questions, veuillez appeler notre service à la clientèle à la ligne sans frais 1-800-DENI-VAC.

### GARANTIE LIMITÉE D'UN AN

Votre cuillère à crème glacée électrique Deni est garantie pendant un an à compter de la date d'achat ou du reçu contre tous les vices de matériaux et de fabrication. Si votre appareil s'avère défectueux au cours de l'année suivant la date d'achat ou du reçu, renvoyer l'appareil, fret payé d'avance, avec une explication de la réclamation à : Keystone Manufacturing Company, Inc., 33 Norris Street, Buffalo, NY 14207. (Veuillez emballer votre appareil soigneusement dans sa boîte d'origine et les matériaux d'emballage afin d'éviter les dommages en transit. Keystone n'assume aucune responsabilité pour tout dommage causé à l'appareil lors du retour.) En vertu de la présente garantie, Keystone Manufacturing s'engage à réparer ou remplacer toutes les pièces défectueuses.

La présente garantie n'est valide que si l'appareil est utilisé uniquement à la maison conformément au mode d'emploi. Cette garantie n'est pas valide si l'appareil est branché sur une source d'alimentation inappropriée ou s'il est démonté ou gêné d'une manière ou d'une autre ou endommagé par suite d'une mauvaise utilisation.

Nous vous demandons de bien vouloir avec l'obligeance de remplir les détails sur le bon de garantie et de le renvoyer dans la semaine qui suit la date d'achat ou du reçu.

La présente garantie vous donne des droits légaux spécifiques. Vous pouvez également avoir d'autres droits qui varient d'un état à l'autre.

## Free Manuals Download Website

<http://myh66.com>

<http://usermanuals.us>

<http://www.somanuals.com>

<http://www.4manuals.cc>

<http://www.manual-lib.com>

<http://www.404manual.com>

<http://www.luxmanual.com>

<http://aubethermostatmanual.com>

Golf course search by state

<http://golfingnear.com>

Email search by domain

<http://emailbydomain.com>

Auto manuals search

<http://auto.somanuals.com>

TV manuals search

<http://tv.somanuals.com>